



Federal Grid Company Publishes its Annual Financial Report for the Year 2019

Moscow, 30 April 2020 – Federal Grid Company of Unified Energy System (“Federal Grid Company” or “the Company”; Moscow Exchange, LSE: FEES), part of PJSC ROSSETI Group of Companies, and the owner and operator of the Unified National Electricity Grid (“UNEG”), publishes its Annual Financial Report for the Year 2019 (In compliance with the UK Disclosure and Transparency Rules). The document contains a comprehensive management report, responsibility statement and audited financial statements.

The Report is available on the Company's website at <https://www.fsk-ees.ru/eng> and at <https://data.fca.org.uk/#/nsm/nationalstoragemechanism>.

ФСК ЕЭС публикует Годовой Финансовый Отчет за 2019 год

Москва, 30 апреля 2020 – Федеральная сетевая компания Единой энергетической системы (далее – ПАО «ФСК ЕЭС» или «Компания», тикер FEES на Московской бирже и LSE), входящая в Группу компаний ПАО «Россети», являющаяся оператором Единой национальной электрической сети России («ЕНЭС России»), публикует Годовой Финансовый Отчет за 2019 год (в соответствии с UK Disclosure and Transparency Rules). Отчет содержит всесторонний отчет менеджмента, заявление об ответственности и аудированную финансовую отчетность.

Отчет доступен на сайте Компании: <https://www.fsk-ees.ru/eng> и на сервере раскрытия NSM: <https://data.fca.org.uk/#/nsm/nationalstoragemechanism>.